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Trafikudvalget har i brev af 9. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
184 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Anne Baastrup (SF).

Spørgsmål nr. 184:

"Ministeren bedes kommentere de forhold på jernbanestrækningen Roskilde-
Kalundborg, som beskrives i vedhæftede henvendelse fra Tom Juul Andersen.
Herunder bedes ministeren oplyse:
– Hvad mener ministeren om det beskrevne billetsamarbejde mellem DSB og
Movia - herunder de vilkår passagererne stilles overfor m.h.t. at skulle skynde
sig ud af toget i Holbæk for at stemple billet og til stadighed at skulle diskutere 
gyldigheden af rejsehjemmelen med togpersonalet?
– Virker det hensigtsmæssigt at forbeholde en stor del af togets sæder til 1.
klasse, samtidig med at der er en meget stor prisforskel mellem 1. og 2.
klasse, således 1. klassesæderne kun benyttes i begrænset omfang og en væsent-
lig del af togets sæder dermed står tomme?"

Svar:

Det har ikke inden for svarfristen været muligt at indhente de for besvarelsen af
spørgsmålet fornødne oplysninger.

Udvalget vil modtage svaret hurtigst muligt.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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